

2016功能性饮料 与营养食品高峰论坛

Functional Beverage and Nutritious Food
Summit 2016

— 营养食品会场、功能性饮料会场、创新包装会场
— Food Track & Beverage Track & Innovative Packaging Track



扫一扫, 关注
食品饮料公众号



扫一扫
加入讨论组

主办方
Organized by



支持方
Supporter



铜奖赞助
Bronze Sponsor



大江生醫 | 上海百岳特
Join & Delight consumer's life!



工厂参观
Factory Tour



展台赞助
Booth Sponsor



广告页赞助
AD Sponsor



包袋赞助
Bag Sponsor



2016 功能性饮料与营养食品高峰论坛

Functional Beverage and Nutritious Food Summit 2016

Conference Agenda

时间安排

Day1: August 25 (Thursday)	第一天: 8月25日 (星期四)
Plenary Session	主会场
08:00-09:00 Registration & Morning Refreshment	08:00-09:00 注册签到&早茶歇
09:00-09:10 Welcome Speech	09:00-09:10 主办方欢迎词
09:10-09:50 Mr. Zonglian JIN Professor, Beijing Municipal Key Laboratory of Bioactive Substances and Functional Food Topic: Innovation and Strategy of Health-care Food Enterprises' Development and R&D under the New Management System	09:10-09:50 金宗濂 先生 生物活性物质与功能食品北京市重点实验室, 教授 演讲题目: 保健食品新管理体制下企业发展及研发工作的创新与对策
09:50-10:25 Mr. LEO LI China BD Manager, ROUSSELOT CHINA Topic: The Development of Collagen Protein Products in the Global Market	09:50-10:25 利健霄 先生 罗赛洛中国区业务经理 演讲题目: 胶原蛋白产品全球市场解析
10:25-11:05 Q&A+ Coffee Break + Exhibition Visit+ Technical Seminar + Beverage Tasting+ Innovative Packaging Zone Visit	10:25-11:05 茶歇交流+小型展览参观+技术创新演讲会+饮料品鉴会+创新包装展示区参观
11:05-11:40 Mr. Zhongle CAI Counsellor, Cranberry Marketing Committee Topic: Cranberries' Potential Contributions to Functional Beverages	11:05-11:40 蔡仲乐 先生 美国蔓越莓市场协会, 顾问 演讲题目: 蔓越莓营养价值对功能性饮料的潜在贡献
11:40-12:20 Mr. Patrick Reynolds VP/Editor, Packaging World Topic: Global Packaging Trends and Design for the Food and Beverage Industry	11:40-12:20 Mr. Patrick Reynolds VP/Editor, Packaging World 演讲题目: 全球食品饮料行业包装趋势及设计
12:20-12:30 Group Photo	12:20-12:30 集体合影
12:30-14:00 Q&A+ Luncheon + Exhibition Visit+ Beverage Tasting+ Innovative Packaging Zone Visit	12:30-14:00 茶歇交流+小型展览参观+饮料品鉴会+创新包装展示区参观
Track 1: Nutrition Food Session	会场 1: 营养食品分会
14:00-14:40 Dr. Rindit Pambayun & Dr. Ardiansyah President, THE INDONESIAN ASSOCIATION OF FOOD TECHNOLOGISTS(IAFT); Secretary of IAFT Topic: Trend & Challenges of Food Ingredient Industry in Indonesia	14:00-14:40 Dr. Rindit Pambayun & Dr. Ardiansyah President, THE INDONESIAN ASSOCIATION OF FOOD TECHNOLOGISTS(IAFT); Secretary of IAFT 演讲题目: 印度尼西亚食品原料趋势与挑战